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Vragen van het lid Wiegman-van
Meppelen Scheppink
(ChristenUnie) aan de minister van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport
over een onderzoek naar de
hiv-healings. (Ingezonden 25 mei
2009)

1
Wat is de aanleiding van uw besluit
om de Inspectie voor de
Gezondheidszorg (IGZ) alsnog een
onderzoek te laten uitvoeren naar de
hiv-healings?

2
Hoe verhoudt dit besluit zich tot het
standpunt dat u eerder via een brief
aan de Kamer heeft doen toekomen,
namelijk dat de IGZ niet de
bevoegdheid heeft om niet-reguliere
zorg aan te pakken?

3
Welke onderzoeksopdracht heeft u
precies aan de IGZ verstrekt? Wat is
de aard van het onderzoek en tot
welke vervolgstappen zou de
uitkomst mogelijkerwijs kunnen
leiden?

4
Kunt u garanderen dat eventuele
maatregelen geen gevolgen zullen
hebben voor de godsdienstvrijheid,
tot uiting komende in de mogelijkheid
om te allen tijde voor genezing te
bidden en ook om daar
gebedsdiensten voor te houden?

5
Bent u bereid deze vragen en de
schriftelijke vragen die het lid Van der
Ham over de hiv-healings heeft
gesteld zo spoedig mogelijk te
beantwoorden?

Toelichting
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen ter zake van het lid
Van der Ham (D66), ingezonden
29 april 2009 (vraagnummer
2009Z08257).

Antwoord

Antwoord van minister Klink
(Volksgezondheid, Welzijn en Sport)
(ontvangen 7 juli 2009)

1
Voor de beantwoording van deze
vraag verwijs ik u naar mijn brief d.d.
4 juni 2009 bij mijn antwoorden op de
inbreng van de PvdA over de
toepassing van artikel 96 van de Wet
BIG.

2
Zoals ik in mijn brief van 8 december
2008 reeds heb opgemerkt hebben de
daar genoemde bevoegdheden van
de IGZ betrekking op de reguliere
zorg en níet tevens op de
niet-reguliere zorg. Dit betekent dat
op grond van de Wet BIG uitsluitend
langs strafrechtelijke weg kan
worden opgetreden tegen
beroepsbeoefenaren die buiten het
kader van de Wet BIG vallen. De IGZ
houdt echter ook toezicht op de

naleving van de in de Wet BIG
opgenomen strafbepalingen,
waaronder ook artikel 96. Het is in dit
kader dat de IGZ nader onderzoek
verricht.

3
De IGZ doet een veldonderzoek om te
bezien of er al dan niet een
opsporingsonderzoek ingesteld moet
worden.

4
Voor de beantwoording van deze
vraag verwijs ik u naar mijn brief van
4 juni 2009 bij mijn antwoorden op de
inbreng van de PvdA over gelijke
behandeling en de inbreng van de
SGP ten aanzien van de voorbede.

5
Ja, bij deze.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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